
神的儿女神的儿女神的儿女神的儿女 
God's Children 

 经经经经文文文文 Scripture 
 约翰福音 
1:12 凡接待他的，就是信他名的人，他就赐他们权柄，作神的儿女。 
John 

1:12 But as many as received him, to them gave he power to become the sons of God, 

even to them that believe on his name 
 约翰一书 
3:1a  你看父赐给我们是何等的慈爱，使我们得称为神的儿女。 
2:15不要爱世界，和世界上的事。人若爱世界，爱父的心就不在他里面了。 
5:1-3凡信耶稣是基督的，都是从神而生。凡爱生他之神的，也必爱从神生的。我们若爱神，又遵守他的诫命，从此就知道我们爱神的儿女。我们遵守神的诫命，这就是爱他了。并且他的诫命不是难守的。 
4:21 爱神的，也当爱弟兄，这是我们从神所受的命令。 
3:11我们应当彼此相爱。这就是你们从起初所听见的命令。 
1 John 
3:1a Behold, what manner of love the Father hath bestowed upon us, that we should 

be called the sons of God 
2:15 Love not the world, neither the things that are in the world. If any man love the 

world, the love of the Father is not in him. 

5:1-3 Whosoever believeth that Jesus is the Christ is born of God: and every one that 

loveth him that begat loveth him also that is begotten of him. By this we know that we 

love the children of God, when we love God, and keep his commandments. For this is 

the love of God, that we keep his commandments: and his commandments are not 

grievous. 

4:21 And this commandment have we from him, That he who loveth God love his 

brother also. 
3:11 For this is the message that ye heard from the beginning, that we should love one 

another. 
 大大大大纲纲纲纲 Outline 
          1. 神的儿女是神以无比的慈爱而认养的儿女 

          2. 神的儿女当爱神、顺服神 

          3. 神的儿女要彼此相爱 

               a) 在大家庭里互为弟兄姐妹时 

               b) 在小家庭里为夫为妇、为父母和作子女时 

 我们是神的儿女，当爱神、遵守神的命令，照着圣经的教导彼此相爱，作好弟兄好姐妹并建立合神心意的好家庭。 

 
 父父父父亲节亲节亲节亲节快快快快乐乐乐乐 Happy Father’s Day 

 
 赞美真神万福之源, 世上万民都当颂扬, 天使天军赞美主名, 赞美圣父圣子圣灵, 阿门. 
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 序乐 Prelude (10:00am) Pianist司司琴 宣召 Call to Worship  Shuyun伍叔云 赞美 Praise 你的荣耀彰显在全地 Congregation会会众 

 Thy Glory in All the Earth 祷告 Prayer  Shuyun伍叔云 唱诗 hymn 这是天父世界 Congregation会会众 

 This is My Father's World 

 圣灵请你来 

 The Holy Spirit Comes to Me 奉献 Offering 献上活祭 Congregation会会众 

 My Living Sacrifice 祷告 Prayer  Shuyun伍叔云 读经 Scripture 约翰福音/约翰一书 Congregation会会众 

 John/1 John  证道 Sermon 神的儿女 Wensong潘弟兄 

God's Children 翻译 Translation   Beatrice孙宝慈 献诗Music Offering How Great is Our God/我主真伟大 Youth青少年 

 As the Deer/如鹿渴慕溪水 三一颂 Doxology  Congregation会会众 祝福 Benediction  Mingche李长老 献诗Music Offering Behold, Behold PreK幼稚班 

 Praise Him All Ye Little Children 

 Father's Day Prayer Children儿童班 

 Our God is an Awesome God 报告及欢迎  Announcement & Welcome  Mingche李长老 殿乐 Postlude  Pianist司司琴 

 

 
 (聚会时间请把手机关掉！) 
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